



Nous avons le plaisir de vous informer que Le XXXIII<sup>ème</sup> Meeting International de Natation de Monte Carlo aura lieu les samedi 13 et 14 juin 2015 au Centre Nautique Prince Albert II – Stade Louis II. Chaque année nous avons le privilège d'accueillir des clubs, fédérations et nageurs de renommée internationale.



*We are pleased to inform you that the XXXIII<sup>rd</sup> International Swimming Meeting Of Monte Carlo will take place on the 13<sup>rd</sup> and 14<sup>th</sup> June 2015.*

## Viktor BROMER

Jeune nageur de 22 ans qui a débuté une carrière en remportant le 200m papillon aux Championnats d'Europe de Berlin en 2014.

En se qualifiant pour Kazan cet été, il va montrer ses capacités de compétiteur au niveau mondial... Avant de se rendre aux championnats du monde, il sera présent au meeting de Monte Carlo afin de finir sa préparation.



*Young swimmer, 22 years old, he began a career by winning the 200m butterfly at the European Championships in Berlin in 2014.*

*By qualifying for the World Championship in Kazan of this summer, it will show his competitor capacity in this competition...*

*Before going to the World Championships, he will be present at the meeting of Monte Carlo to finish his preparation.*

Strokes	Butterfly	Nationality	Danish
Olympics	-	Federation	National Federation
Worlds	-	Club	-
Europeans	1 gold		